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Pan Prezydent Piotr Jedliński 

Urząd Miejski w Koszalinie 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie 

W sprawie sposobu zabezpieczenia wiaduktu. 

W dniu dzisiejszym otrzymałam szereg telefonów od mieszkańców Koszalina, którzy są 
zaniepokojeni gromadzącym się gruzem w siatkach zabezpieczających wiadukt. Mieszkańcy 
wskazują, że taki stan stanowi zagrożenie ich życia i zdrowia, boją się że podczas prowadzenia 
pojazdu zgromadzony gruz spadnie na pojazdy, co może doprowadzić nawet do utraty ich 
zdrowia i życia. 

Proszę o jak najszybsze zajęcie stanowiska i wprowadzenie zmiany organizacji ruchu, celem 
ochrony mieszkańców Koszalina. 

Z poważaniem 
Dorota Róża Chałat 

Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 
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Dorota Róża Chałat 
Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 

Pan Prezydent Piotr Jedliński 
Urząd Miejski w Koszalinie 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie 
w sprawie odstrzału dzików. 

W związku z sytuacją brutalnego odstrzału dzików i apelu organizacji pro zwierzęcych proszę 
o następujące dokumenty: 

1. Zapytanie ofertowe, wraz z potwierdzeniem wysłania do potencjalnych oferentów 
2. Umowę zawartą z Wykonawcą, na podstawie której dokonano odstrzału dzików. 

z poważaniem 
Dorota Róża Chałat 

Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 
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Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie 

W sprawie drogi i placu przy ulicy Energetyków 

W miesiącu maju w ramach moich cotygodniowych dyżurów w Koszalińskim Centrum Praw 
Kobiet zwróciła sie do mnie z prośbą o interwencję mieszkanka 
w Koszalinie, gdzie obok domu z tym numerem jest plac parkingowy, z drogą 
dojazdową od strony ul. Energetyków. 
Poprosiła mnie, aby zapoznała się z problemem który utrudnia życie jej rodzinie oraz naraża 
ich na niebezpieczeństwo. Podczas spotkania przedstawiła opisowo problem 
i dokumentację poglądową. Aby określić sytuację, czyli stan faktyczny pojechałam na 
wskazane miejsce i stwierdziłam, że : 

1. stan faktyczny drogi 447/2 wskazuje na niewłaściwe uwarstwienie podbudowy 
i nawierzchni dla poruszania się pojazdów większych niż 3,5t, a z informacji (filmów, 
zdjęć przestawionych podczas spotkania ) wjeżdżają tą drogą pojazdy powyżej 3,5t. 

2. Występuje dewastacja nawierzchni z wyraźnym wgnieceniem wpustów ulicznych z 
prawdopodobieństwem przerwań i załamań kanalizacji deszczowej pod drogą co 
powoduje wypływ ze skarpy wody z opadów na niżej położoną działkę przy 
uf — 

3. Występują duże zniszczenia krawężnika drogi. Drogi , której poziom i wyrównanie 
nawierzchni w latach 80-tych miał na celu wyłącznie komunikację lekkich pojazdów 
zaopatrzenia istniejącego wówczas sklepu spożywczego. 

Na podstawie posiadanych zgromadzonych dokumentów stwierdza się, że : 

1. Należy dokonać naprawy załamanej i przerwanej kanalizacji deszczowej drogi 447/2 i 
regulacji wpustów ulicznych ( obecny stan powoduje wpływanie wody ze zniszczonej 
instalacji na przylegającą działkę ( posesję co powoduje podmywania i 
osiadanie budynku . 

2. Budowę - montaż ekranu akustycznego na głębokim fundamencie uniemożliwiającym 
równocześnie wpływ wód opadowych na niżej ulokowaną posesję Pani 

3. Należy doprowadzić do zamknięcia wjazdu od ulicy Energetyków dla pojazdów 
większych niż samochody osobowe. 

I 
Na chwilę obecną zgodnie z prawem Hurtownia Elektryczna powinna korzystać wyłącznie z 
własnego wjazdu od ulicy Morskiej. Dlatego należy wyjaśnić : 



1. czy zgodnie z Pismem Urzędu Miejskiego w Koszalinie Nr. A-II-5.6724.221.2019.AG oraz 
Warunkami - Decyzją A-II.DL.7337-oayn7 z dnia 04.07.2007 Gmina Miasto Koszalin 
otrzymało od właściciela działki ... ekspertyzę techniczną stwierdzającą stan 
bezpieczeństwa i przydatności do użytkowania drogi wewnętrznej z 
uwzględnieniem podłoża gruntowego, oraz oddziaływań'— >blekty przylegające ero tej 
drogi, co stanowi warunek użytkowania tej drogi { ) jako dojazdu ciężkich 
samochodów wyłącznie w przypadku budowy nowego obiektu „lekkiej" działalności 
gospodarczej a nie do istniejącej przewidzianej zgodnie z Warunkami - Decyzją A-
II.DL.7331-93/07 z dnia 04.07.2007 do likwidacji hurtowni Elektrycznej. 
Aktualnie Hurtownia posiada własny wjazd od ulicy Morskiej i powinna z niego korzystać. 

2. Za czyją zgodą INPOST postawił skrzynki przy budynku Hurtowni? Jeżeli za zgodą Gminy 
Koszalin, to uzyskując profity z tego tytułu Hurtownia Elektryczna powinna umożliwić 
dojazd własnym wjazdem od ulicy Morskiej, a teren parkingu 447/7 powinien zostać 
odgrodzony. 

Panie Prezydencie bardzo proszę o zbadanie i wyjaśnienie tej sprawy oraz podjęcie 
stosownych działań. 

Z poważaniem 
Dorota Róża Chałat 

Radna Rady Miejskiej w Koszalinie 


